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Стяжка эксцентриковая. Предназначена для внутренней и внешней фиксации деталей мебели тол-
щиной от 16 мм до 22 мм. Состоит из эксцентрика и дюбеля. Эксцентрик диаметром 15 мм, высотой
12 мм. Дюбель с шурупной резьбой 6,3x11 мм.

Eccentric strainer. It is designed for internal and external fixing of furniture elements with thickness from 16
mm to 22 mm. It consists of an eccentric and a dowel. An eccentric is 15 mm in diameter and 12 mm high.
A dowel has a wood screw thread of 6,3x11 mm.

Стяжка эксцентриковая. Предназначена для внутренней и внешней фиксации деталей мебели тол-
щиной от 16 мм до 22 мм. Состоит из эксцентрика, дюбеля и футорки. Эксцентрик диаметром 15
мм, высотой 12 мм. Дюбель с метрической резьбой M6. Футорка диаметром 11 мм, высотой 11 мм,
с метрической резьбой M6 под дюбель.

Eccentric strainer. It is designed for internal and external fixing of furniture elements with thickness from 16
mm to 22 mm. It consists of an eccentric, a dowel, and a threaded fitting. An eccentric is 15 mm in diameter
and 12 mm high. A dowel has a metric thread M6. A threaded fitting is 11 mm in diameter, 11 mm high, and
has a metric thread M6 for a dowel.

Стяжка эксцентриковая / Eccentric strainer

ST01/46

код / code
упаковка (шт.) / 

packing (pcs.)

ST01/46/6/Zn/01 8,8 2 000

Стяжка эксцентриковая / Eccentric strainer

ST01/48

код / code
упаковка (шт.) / 

packing (pcs.)

ST01/48/6/Zn/01 8,4 2 000

Стяжка эксцентриковая / Eccentric strainer

ST01/47

код / code
упаковка (шт.) / 

packing (pcs.)

ST01/47/6/Zn/01 8,9 2 000
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